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Rada města Brna

Z8/33. zasedání Zastupitelstva města Brna
konané dne 9.11.2021

Informativní zpráva o vyřízení dotazů, připomínek a podnětů
občanů ze zasedání Zastupitelstva města Brna č. Z8/32 konaného

dne 12. 10. 2021

Anotace
Pravidelně předkládaný materiál obsahující informace o vyřízení dotazů, připomínek a podnětů občanů z
předchozího zasedání ZMB, vytvořený z podkladů poskytnutých příslušnými zpracovateli.
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Informativní zpráva  
o vyřízení dotazů, připomínek a podnětů občanů ze zasedání Zastupitelstva města Brna 

č. Z8/32 konaného dne 12. října 2021 

________________________________________________________________________________ 

Jiří Kirchner: 
Jmenuji se Kirchner a jsem opět zde kvůli situaci výstavby obchvatu městské části Brno-Tuřany  
a v předminulém roku jsem zde taktéž vystupoval. V červenci byla nějaká jednání s panem Čumou, 
bohužel, bylo přislíbeno, že Majetkový odbor nechá vypracovat znalecké posudky. Zatím mě nikdo 
nekontaktoval, že by nějaký znalec potřeboval zpřístupnit můj pozemek. Takže se opět nic neděje.  
A zároveň bych rád pourgoval žádost o směnu, na jejíž vyjádření stále trvám. A ta směna byla podána 
v srpnu loňského roku a v květnu letošního roku má Majetkový odbor všechny podklady  
a doposud se ani žádná majetková komise k tomu nevyjadřovala. A my jsme samozřejmě žádali 
o přítomnost na této komisi. Ovšem nic se neděje. Takže bych Vás chtěl, s dovolením, poprosit, zdali 
by to šlo nějakým způsobem pourgovat, a celé aby se to nějakým způsobem pohlo směrem kupředu. 
Anebo stále je tady samozřejmě varianta, že od těch jednání prostě ustoupíme a ten obchvat se 
přerýsuje kousek dál od Tuřan. Bavíme se o nějakých 400 metrech, půl kilometru, což si myslím, že  
v rámci nějakých drobných změn určitě není od věci. 

 

Odpověď Róberta Čumy, člena Rady města Brna:   

Dne 12. 10. 2021 jste vystoupil na zasedání Zastupitelstva města Brna č. Z8/32 v rámci bodu „Dotazy, 
připomínky a podněty občanů“ ve věci směny pozemků, o kterou jste zažádal na Majetkovém odboru 
Magistrátu města Brna. Dovolte mi Vás informovat, že se jedná o pozemek v k. ú. Tuřany ve Vašem 
vlastnictví, který je dotčen připravovanou, veřejně prospěšnou dopravní stavbou “Komunikační obchvat 
Tuřan“, a pozemek ve vlastnictví statutárního města Brna v k. ú. Holásky. Ve svém vystoupení  
dne 12. 10. 2021 jste uvedl, že při našem společném jednání Vám bylo přislíbeno, že Majetkový odbor 
Magistrátu města Brna nechá vypracovat znalecké posudky, avšak žádný znalec Vás dosud 
nekontaktoval ve věci zpřístupnění Vašeho pozemku. Dále jste uvedl, že ačkoliv má Majetkový odbor 
Magistrátu města Brna od května letošního roku všechny podklady k projednání směny, dosud se  
k navržené směně Komise majetková Rady města Brna nevyjadřovala, a zároveň jste připomněl Vaši 
žádost o účast na zasedání Komise majetkové Rady města Brna při projednání této záležitosti. 

Vážený pane Kirchnere, k Vašemu vystoupení si dovolím sdělit následující. Jak jste ve svém vystoupení 
uvedl, při našem společném jednání bylo dohodnuto, že Majetkový odbor Magistrátu města Brna zajistí 
vypracování znaleckých posudků ke směně. Dle informací od Majetkového odboru Magistrátu města 
Brna byl znalecký posudek na nemovité věci v k. ú. Tuřany a v k. ú. Holásky zadán. Se znalcem je 
dohodnuto předání znaleckého posudku v první polovině prosince tohoto roku. Po obdržení znaleckého 
posudku Vás Majetkový odbor Magistrátu města Brna, před projednáním návrhu dispozice v příslušných 
orgánech města, seznámí s cenovým návrhem zpracovaným dle vyhotoveného znaleckého posudku. 
Majetkový odbor Magistrátu města Brna mě ubezpečil, že si je vědom Vaší žádosti o účast na zasedání 
Komise majetkové Rady města Brna při projednání Vašeho návrhu směny pozemků a místo a čas 
konání Komise majetkové Rady města Brna Vám předem sdělí. 

________________________________________________________________________________ 

 

 

 

Z podkladu odpovědného řešitele zpracovala:  

Jana Sovová  

Organizační odbor MMB 
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